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ZAPISNIK 
8. seje Občinskega sveta z dne 20. decembra 2023 

 
 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 
====================================================================== 
Od 29 članic in članov Občinskega sveta je na seji prisotnih 25 članic in članov. Aleksander 
Uršič je sporočil, da bo na sejo zamudil.  
 
Sejo je vodil Uroš Pirc, podžupan. 
 
Poleg članic in članov Občinskega sveta so se seje udeležili še: 
- Bogomira Skvarča Jesenšek, direktorica občinske uprave, 
- Maja Sušnik, podsekretarka – vodja Oddelka za premoženjsko-pravne in splošne zadeve, 
- Boris Ravbar, podsekretar – vodja Oddelka za razvoj in investicije, 
- Aleš Škorjanc, podsekretar – vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, gospodarske 

javne službe in finance, 
- Marija Kos, podsekretarka – pomočnica vodje Oddelka za področje finančnega 

poslovanja, 
- Katarina Vegel, višja svetovalka za področje družbenih dejavnosti (nadomeščanje vodje 

Oddelka za družbene dejavnosti), 
- Lea Logar, strokovna sodelavka VII/2 (II), 
- Sandi Borec, višji svetovalec za gospodarske javne službe in projektno delo, 
- Marjan Semprimožnik, višji svetovalec za gospodarske javne službe,  
- Bogdan Pogačar, višji svetovalec za izgradnjo infrastrukturnih objektov, 
- Lidija Božič, višja svetovalka za proračun in zaključni račun, 
- Eva Cerar, strokovna sodelavka VII/1, 
- Kristina Zabavnik, višja svetovalka za delovanje organov občine, 
- Lidija Dovgan Žvegla, direktorica podjetja MILT d.o.o., 
- Franci Kramar, vodja športnih programov na Zavodu za turizem in šport Kamnik. 
 
 
POTRDITEV ZAPISNIKA 7. SEJE OBČINSKEGA SVETA Z DNE 22. NOVEMBRA 2023 
====================================================================== 
Zapisnik je objavljen v gradivu št. 8. 
 
Pripombe na zapisnik ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji  

sklep: 
 
Občinski svet sprejme zapisnik 7. seje Občinskega sveta z dne 22. novembra 2023. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 25;  proti: 0. 
 



DNEVNI RED 
====================================================================== 
Predlog dnevnega reda je objavljen v gradivu št. 8.  
 
Marija Kos je predlagala razširitev dnevnega reda s tč. »Predlog Odloka o rebalansu 
proračuna Občine Kamnik za leto 2023 – skrajšani postopek«, ki se jo uvrsti na dnevni red 
kot 7. točko, ostale pa se ustrezno preštevilčijo.  
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
Katarina Vegel je predlagala razširitev dnevnega reda s tč. »Predlog Sklepa k soglasju k 
Spremembam in dopolnitvam Statuta javnega zavoda »Zavod za turizem in šport Kamnik««, 
ki se jo uvrsti na dnevni red kot 11. točko, ostale pa se ustrezno preštevilčijo. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 21;  proti: 0. 
 
Katarina Vegel je predlagala, da se tč. »Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o vrednotenju športnih programov v Občini Kamnik« obravnava po skrajšanem 
postopku.   
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji dnevni red 8. seje Občinskega sveta: 
 
1. Vprašanja in pobude 
2. Potrditev Investicijskega programa (IP) »Izgradnja kanalizacije Motnik in Stahovica–

Črna pri Kamniku« 
3. Potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Gradnja in nabava 

opreme v ZD Kamnik« 
4. Potrditev Investicijskega programa (IP) »Izgradnja nove OŠ Frana Albrehta s športno 

dvorano in zunanjo ureditvijo, I. faza« 
5. Potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Poslovni objekt 

Usnjarska cesta 1« 
6. Predlog Sklepa o soglasju k ustanovitvi stavbne pravice 
7. Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Kamnik za leto 2023 – skrajšani 

postopek 
8. Predlog Odloka o proračunu Občine Kamnik za leto 2024 – druga obravnava 
9. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Kamnik za leto 2024 
10. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o vrednotenju športnih 

programov v Občini Kamnik – skrajšani postopek 
11. Predlog Sklepa k soglasju k Spremembam in dopolnitvam Statuta javnega zavoda 

»Zavod za turizem in šport Kamnik« 
12. Predlog Letnega programa športa v občini Kamnik za leto 2024 
13. Predlog Sklepa o določitvi višine sredstev za zagotavljanje pogojev za delo članov 

Občinskega sveta Občine Kamnik v letu 2024 
14. Predlog Okvirnega programa dela Občinskega sveta Občine Kamnik za leto 2024 
 
 
 



Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 26;  proti: 0. 
 
 
Ad 1) VPRAŠANJA IN POBUDE 
====================================================================== 
Na zastavljena vprašanja samostojnega svetnika SLS – Jožeta Korošca je odgovoril Sandi 
Borec, svetniške skupine Lista MS – Dragice Požek je odgovoril Aleš Škorjanc in svetniške 
skupine Gibanje SVOBODA – Karle Urh je odgovoril Bogdan Pogačar. 
 
 
Ad 2) POTRDITEV INVESTICIJSKEGA PROGRAMA (IP) »IZGRADNJA KANALIZACIJE 

MOTNIK IN STAHOVICA–ČRNA PRI KAMNIKU« 
====================================================================== 
Investicijski program je objavljen v gradivu št. 8. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan, »za« Uroš Pirc, podžupan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Lidija Dovgan Žvegla, direktorica podjetja MILT d.o.o. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Nina Semprimožnik in Jože Korošec.  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila poročevalka Lidija Dovgan Žvegla. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik potrdi Investicijski program (IP) »Izgradnja kanalizacije Motnik 
in Stahovica–Črna pri Kamniku«. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 28;  
Za: 28;  proti: 0. 
 
 
Ad 3) POTRDITEV DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA 

(DIIP) »GRADNJA IN NABAVA OPREME V ZD KAMNIK« 
====================================================================== 
Dokument identifikacije investicijskega projekta je objavljen v gradivu št. 8. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan, »za« Uroš Pirc, podžupan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Lidija Dovgan Žvegla, direktorica podjetja MILT d.o.o. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetniške skupine: Vojko Tonin – NSi.  
 
Svetnice in svetniki: Aleksander Uršič in Natalija Berlec.  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovorila Katarina Vegel, višja svetovalka za področje 
družbenih dejavnosti (nadomeščanje vodje Oddelka za družbene dejavnosti). 



Občinski svet je sprejel naslednji 
sklep: 

 
Občinski svet Občine Kamnik potrdi Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 
»Gradnja in nabava opreme v ZD Kamnik«. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 28;  
Za: 27;  proti: 1. 
 
 
Ad 4) POTRDITEV INVESTICIJSKEGA PROGRAMA (IP) »IZGRADNJA NOVE OŠ 

FRANA ALBREHTA S ŠPORTNO DVORANO IN ZUNANJO UREDITVIJO, I. 
FAZA« 

====================================================================== 
Predlog sklepa je objavljen v gradivu št. 8, investicijski program s prilogama pa so članice in 
člani sveta prejeli po e-pošti. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan, »za« Uroš Pirc, podžupan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Lidija Dovgan Žvegla, direktorica podjetja MILT d.o.o. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Matija Sitar Močnik, Aleš Lipičnik in Ivanka Učakar.  
 
Na vprašanja iz razprave je odgovoril Bogdan Pogačar, višji svetovalec za izgradnjo 
infrastrukturnih objektov. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik potrdi Investicijski program (IP) »Izgradnja nove OŠ Frana 
Albrehta s športno dvorano in zunanjo ureditvijo, I. faza«. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 28;  
Za: 27;  proti: 0. 
 
 
Ad 5) POTRDITEV DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA 

(DIIP) »POSLOVNI OBJEKT USNJARSKA CESTA 1« 
====================================================================== 
Dokument identifikacije investicijskega projekta je objavljen v gradivu št. 8. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan, »za« Uroš Pirc, podžupan. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Bogdan Pogačar, višji svetovalec za izgradnjo infrastrukturnih 
objektov. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Ivanka Učakar, Aleksander Uršič, Matija Sitar Močnik, Karla Urh, Aleš 
Lipičnik in Jože Korošec.  
 



Na vprašanja iz razprave je odgovoril poročevalec Bogdan Pogačar. 
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik potrdi Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 
»Poslovni objekt Usnjarska cesta 1«. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 28;  
Za: 21;  proti: 3. 
 
 
Ad 6) PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K USTANOVITVI STAVBNE PRAVICE 
====================================================================== 
Predlog sklepa je objavljen v gradivu št. 8. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan, »za« Uroš Pirc, podžupan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Maja Sušnik, podsekretarka – vodja Oddelka za 
premoženjsko-pravne in splošne zadeve. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: Aleksander Uršič, Natalija Berlec in Aleš Lipičnik.  
 
Na vprašanja iz razprave sta odgovorila poročevalka Maja Sušnik in podžupan Uroš Pirc.  
  
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o soglasju k ustanovitvi stavbne pravice. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 27;  
Za: 21;  proti: 3. 
 
 
Ad 7) PREDLOG ODLOKA O REBALANSU PRORAČUNA OBČINE KAMNIK ZA LETO 

2023 – SKRAJŠANI POSTOPEK 
====================================================================== 
Predlog odloka so članice in člani sveta prejeli po e-pošti. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan, »za« Uroš Pirc, podžupan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Marija Kos, podsekretarka – pomočnica vodje Oddelka za 
področje finančnega poslovanja. 
 
 
1. obravnava 
 
Razprave ni bilo.  
 
 
 



Občinski svet je sprejel naslednji 
sklep: 

 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Kamnik za leto 
2023 v prvi obravnavi. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 27;  
Za: 26;  proti: 0. 
 
 
2. obravnava 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Kamnik za leto 
2023. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 27;  
Za: 26;  proti: 0. 
 
 
Ad 8) PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE KAMNIK ZA LETO 2024 – DRUGA 

OBRAVNAVA 
====================================================================== 
Predlog odloka je objavljen v gradivu št. 8/I. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan, »za« Uroš Pirc, podžupan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Marija Kos, podsekretarka – pomočnica vodje Oddelka za 
področje finančnega poslovanja. 
 
Razpravljali so: 
 
Svetnice in svetniki: dr. Rok Novak, Bojana Pančur, Matija Sitar Močnik, Natalija Berlec, 
Robert Prosen, Karla Urh, Jože Korošec, Aleksander Uršič in Aleš Lipičnik.  
 
Na vprašanja iz razprave so odgovorili poročevalci Marija Kos, Aleš Škorjanc, podsekretar – 
vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, gospodarske javne službe in finance, Katarina 
Vegel, višja svetovalka za področje družbenih dejavnosti (nadomeščanje vodje Oddelka za 
družbene dejavnosti), Bogomira Skvarča Jesenšek, direktorica občinske uprave, in 
podžupan Uroš Pirc.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o proračunu Občine Kamnik za leto 2024. 
 
Glasovanje: 
Prisotno: 27; 
Za: 24;  proti: 3. 



Ad 9) PREDLOG NAČRTA RAVNANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM OBČINE 
KAMNIK ZA LETO 2024 

====================================================================== 
Predlog načrta je objavljen v gradivu št. 8. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan, »za« Uroš Pirc, podžupan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Maja Sušnik, podsekretarka – vodja Oddelka za 
premoženjsko-pravne in splošne zadeve. 
 
Razpravljal je Robert Prosen.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 
Kamnik za leto 2024. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 24;  proti: 0. 
 
 
Ad 10) PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

VREDNOTENJU ŠPORTNIH PROGRAMOV V OBČINI KAMNIK – SKRAJŠANI 
POSTOPEK 

====================================================================== 
Predlog odloka je objavljen v gradivu št. 8. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan, »za« Uroš Pirc, podžupan. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Franci Kramar, vodja športnih programov na Zavodu za turizem 
in šport Kamnik. 
 
 
1. obravnava 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
vrednotenju športnih programov v Občini Kamnik v prvi obravnavi. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 23;  proti: 0. 
 
 
2. obravnava 
 
Razprave ni bilo.  
 
 



Občinski svet je sprejel naslednji 
sklep: 

 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
vrednotenju športnih programov v Občini Kamnik. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 25;  
Za: 23;  proti: 0. 
 
 
Ad 11) PREDLOG SKLEPA K SOGLASJU K SPREMEMBAM IN DOPOLNITVAM 

STATUTA JAVNEGA ZAVODA »ZAVOD ZA TURIZEM IN ŠPORT KAMNIK« 
====================================================================== 
Predlog sklepa so članice in člani sveta prejeli po e-pošti. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan, »za« Uroš Pirc, podžupan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Katarina Vegel, višja svetovalka za področje družbenih 
dejavnosti (nadomeščanje vodje Oddelka za družbene dejavnosti). 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik daje soglasje k Spremembam in dopolnitvam Statuta javnega 
zavoda »Zavod za turizem in šport Kamnik«. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 22;  proti: 3. 
 
 
Ad 12) PREDLOG LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI KAMNIK ZA LETO 2024 
====================================================================== 
Predlog letnega programa športa je objavljen v gradivu št. 8. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan, »za« Uroš Pirc, podžupan. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Franci Kramar, vodja športnih programov na Zavodu za turizem 
in šport Kamnik. 
 
Razpravljal je Robert Prosen. 
  
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Letni program športa v občini Kamnik za leto 2024. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 23;  proti: 0. 
 
 



Ad 13) PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINE SREDSTEV ZA ZAGOTAVLJANJE 
POGOJEV ZA DELO ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE KAMNIK V LETU 
2024 

====================================================================== 
Predlog sklepa je objavljen v gradivu št. 8. 
 
Dodatno gradivo: amandma predlagatelja sklepa so članice in člani sveta prejeli na seji. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan, »za« Uroš Pirc, podžupan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Kristina Zabavnik, višja svetovalka za delovanje organov 
občine. 
 
Razpravljal je Jože Korošec. 
 
 
Amandma 
 
Amandma predlagatelja sklepa je predstavila Kristina Zabavnik. 
 
Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

I. 
amandma: 

 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme amandma k predlogu Sklepa o določitvi višine 
sredstev za zagotavljanje pogojev za delo članov Občinskega sveta Občine Kamnik v letu 
2024, ki se glasi: 
 
»V 2. členu se letnica 2022 nadomesti z letnico 2024.«. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 26;  proti: 0. 

II. 
sklep: 

 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Sklep o določitvi višine sredstev za zagotavljanje 
pogojev za delo članov Občinskega sveta Občine Kamnik v letu 2024. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 25;  proti: 0. 
 
 
Ad 14) PREDLOG OKVIRNEGA PROGRAMA DELA OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

KAMNIK ZA LETO 2024 
====================================================================== 
Predlog okvirnega programa je objavljen v gradivu št. 8. 
 
Predlagatelj: Matej Slapar, župan, »za« Uroš Pirc, podžupan. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Kristina Zabavnik, višja svetovalka za delovanje organov 
občine. 



Razprave ni bilo.  
 
Občinski svet je sprejel naslednji 

sklep: 
 
Občinski svet Občine Kamnik sprejme Okvirni program dela Občinskega sveta Občine 
Kamnik za leto 2024. 
 
Glasovanje:  
Prisotno: 26;  
Za: 26;  proti: 0. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.10.   
 
 
      Zapisnik vodila:               Predsedujoči: 
     Kristina Zabavnik                      Uroš Pirc  
                       PODŽUPAN 
      
 


	DNEVNI RED

